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Ad. 1,2
Przewodnicząca Zatządu Osiedla ,,Południe'' Pani Marzena Pawlik

mieszkańców oraz gości w osobach:
- Marian Błachut
- Paweł Mrowiec
- Damian Żel.azny
- Leszek Czopek
- Marek Biernot
- Stanisław Pięta
- Krzysztof Szczypka
- Radosław Hudziec
- paweł pawlik

przewodnicząca zarządu osiedla stwierdziła następnie prawomocność zebrania -
obecnych 36 mieszkańców wg załączonei listy (w tym 2 miószkanców omyłkowo wpisało się
na 1istę gości).

Następnie przewodnicząca załządl osiedla ,,południe" zaproponowała zebranym
porządek zebrania, który stanowi załącznik do ninieiszego protokołu.

Przeds(awionyporządek.offibranychmieszkańców.

Ad.3
Na protokolanta zebrania przewodnicząca Zarządll Osiedla ,,Południe''

zaproponowała Danutę Łuszczak, której kandydatura została przyjęta 35 głosami za, przy 1

głosie wstrzymującym się.

Ad.4
Przewodnicząca Zarządtt Osiedla ,,Południe" przedstawiła sprawozdanie z działalności

zarządl za okes od 04.09.2015 t. d,o 26.09.2016 r., które stanowi załacznik do niniejszego
protokołu.

Ad.5
Sprawozdanie zostało przyjęte przez zebrany chjedrronryślnie.

Ad.6
przewodnicząca zatządu osiedla .,południe" przedstawiła zakes proponowanych

do realizacji w roku 2017 zad,ań z budżetu osiedla ,.Południe'' (załącznik do protokołu),
które juź w postaci wniosków wpłynęły do zarządu osiedla przed zebraniem ńi..rt u,i"o* lub
zostały zapropon owanę ptzez zarząd osiedla.

Przewodnicząca kaźdy wniosek krótko uzasadniła.
zwrociła też uwagę, że do zarządll Rady osiedla ,.południe" wpłynęło pismo osp

,,Czechowice" o dofinansowanie działalności. Jednakże z wniosku oSP'nie wynikało, ze
skorzysta z tego oddział II osp na Lipowcu. Dlatego też zarząd postanowił zwiócić się do
wnioskodawcy o skonkretyzowanie celu wydatków - rezerwa budżetu osiedla w uzae;
chwili pozwoli na udzielenie takiej pomocy.

Protokół z zebrania mieszkańców Osiedla o,Południe''
odbytego dnia 26.09.2016 r.

w Szkole Podstawowej nr 3 w Czechowicach -Dziedzicach,

l;|ffi,il

przywitała zebranych

burmistrz niasta,
zastępca burmistrza miasta,
przewodniczący RM,
przedstawiciel SM,
przedstawiciel KP,
czł onek zar ządu p o wiatu,
radny RM,

- radny RM,
- radny RM.
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po przedstawieniu propozycji prac do wykonania na terenie osiedla ,,południe''
z budżetu miasta przewodn icząca rady osiedla zwróciła się z apelem do władz miasia:

1) zanim do skutku dojdzie budowa kanalizacji i sieói wodociąowej, zwracamy się
z prośbą o bieżące utrzymanie dróg na terenie osiedla w jak naJlepszym stanie
technicznym, aby przemieszczanie się po nich było bezpieczne dla mieszkańców.

2) Do zadań bieżących miasta zgłaszamy też utwardŹenie ściezki dla pieszych
łączącej ul. Zamkowąz cmentarzem miejskim.

Ad.7

. przewodni cząca zarządu osiedla ,,południe" przedstawiła zakres proponowanych
ćo realizacji w roku 2017 zadań z budżetu gminy (żałącznik do protokoń), które już w
postaci wniosków wpłynęły do zarządu osiedla p.zed ,"b.*i.-Ęk- w lub zostałv
ząproponowane przez zarząd osiedla.

Przewodnicząca kazdy wniosek krótko uzasadniła.

Ad.8
. Następnie przewodnicząca zachęciła zebranych do formułowania na piśmie dalszychqniosków.

Zebrani mieszkańcy nie zgłosili żadnych wniosków.

w dyskusji przed głosowaniem nad propozycjami wykorzystania środków rady
osiedla wzięli udział:

1) pan Jan wałkowiecki poruszył sprawę remontu ul. pasieki, zarzucając zarządowi
Rady Osiedla ,,Południe'', że brak w jego składzie przedstawicieli z tego Ęonu.2) Pani Eliza Niedziela zapytńa, dlaczego nie przewidziano wykonanii nawięrzchni na
ul. sikorek - przewodnicząc a zatządtt wyjaśniła, że najpierw należy uregulować stan
prawny drogi i la to zostńy przeznaczone środki.

Ad.9
Poniewaz mieszkańcy nie zgłosili żadnych nowych propozycji przystąpiono do

głosowania przedstawionych wniosków w całości.
Propozycje wykorzystania środków budżetu osiedla

zaprzy 1 głosie przeciwnym..
Propozycje wykorzystania środków budźetu gminy

za przy jetln; m glosie rł strzl mującym się.
Butmistrz M. Błachrrt zavważył, że aby nie było nieporozumienia. w-nioski zgłoszone

iio realizacji z budżetu miasta nie wchodzą automatycżnie do planu budżetu lecz są
pi,zedm iorem daIszej dl skus.ii.

Ad. 10
Przewodnicząca M. Pawlik zaproponowała podjęcie uclrwał.

Podjęto uchwalę nr 1/2016 w sprar,vie propozyc.ji rłykorzystalria środków
finansow),clr budżetrr osiedla na rok 2017, obejmującą wnioski zgłoszo ne przez zarząd
osiedla i mieszkańcórv. która stanowi załącznik do nir]iejszego protokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowarriu jarvnym .jednon-ryślnie.

Następnie podjęto uchwaię nr 2/2aM w sprarvie propczycji wykorzystania środków
finansowych budżetu gminy na2017 rok, obejmującą rłtioski zgłoszone przez zarząd osiedla
i mieszkańców, która stanowi załącznik dcl ninieiszego nrotokołu.

na rok 2017 przyj ęto 35 głosami

lta rok 20l 7 przyjęro 35 głosami
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Uchwałę przyjęto w głosowaniu j awnym jednomyślnie.
przewodnicząca zatządu osiedla ,,południe" zaproponowała teź podjęcie uchwaĘ

312016 w sprawie upoważ nienia Zarządu osiedla .,Południe'' do dokonywania przesunięc
-w uchwalonym budźecie osiedla bez zwoływania ogólnego zebrania mieszkańców. która
stanowi za

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym jednomyślnie.

/d. 11

W dyskusji głos zabrali:

1) Pan Jan Wałkowiecki zgłosił uwagi do nagłośnienia oraz uwagę o brakuprzedstawiciela ul, pasieki w^rarządzie osiedń. zapytał też burmistrza miasta o stosowanelimity odbioru trawy w PSZO-ku
odp, M, Błachut limity lł,prowadzono ze względu na wzrost cen odbioru odpadówzielonych w Tychach, a kovty odbioru śmieci *ogą Uye pokryte tyko 

"" S.oJtO*wpłacanych ptzez mieszkańców. Trawę można też: lrrrrye (r*ni"lrzy się jej wa!a;,kompostowaó.w ogrodzie przydomowym lub zostawiać ,,zmulczowan{' na trawniku. Za<iodatkowa opłat ą(40 gr za lkg) moina też oddać do PSZoK-u w dow"i."; ir"s"i. 
--

2) Pan Franciszek Baszak zapytał jakie prace będą wykonywane na ul. Cienistej.
9d|. M. Błachut - wyjaśnił, 

7e :22zcie nie wiaaońo, czy ta ulica w ogóle wejdzie dob,r;dźetu gmin;v i jakie będą środki. Pan Baszak dopowiedział, ze py.tił * t"'"r"is.r"budolvy wvjazdrr na DK-i. Tu burmistrz powiedziai, że nie jest to mozliwe, u" u*tzgody właściciela drogi nakolejny przejazd - zaplanowany jes tjuz z u|.cicIre;. 
' -' -'

3) Pani Barbara Jaromin 7,ap,tała o remont chodnika przy ul. Pocztow ej oraz dzińaniawobec właściciela działki przy t1,1. Pocztowej, który nió dba o jej stan. "

odp. L. Czopek - zgłaszać,telefonicznie (sso; io SM sprawy zachwaszczęnia działki(nawet anonimowo) straz kontroluje i zwraca-uwagę właścicielowi, innycn mozliwosclegzekwowania nie ma.
odp, p, Mrowiec - nawierzclrrria chodnika po wytonaniu kanalizacji jest tylko
od.t:warzana (zgodnie z umową). Jeszcze w tym .oku * ńiu.ę posiadanych środków miastoten chodnik wyremontuje.

4), pan Jan Ścig a zap>Ąał dlaczego w naszym mieście jest taka droga kanalizacja i woda.
9dĘ, M, Błachut - woda jest kupowana w Bielsku-"Białej (AQUA) i coczał*owl"ac',i nrimo minimalnej marży koszty są niestety duże. Dla swoich mieszkańców Bielsko-Biała ma wodę o wiele tariszą. ponadto iługo nieremontowana sieć rvodociągowapowoduje, źe.sąduże straty.wody - to powinnJsię zmienió, gdyZ planowane;;;.remonty sieci, Koszt kanallzacji jest wysoki, gdyz uwzgtlaniu' u-o.tyr*;ę ,ił,ukształtowanie terenu i długość sieci ma t"ź duzy rip'ły* ,ru po''oszone koszty, jest dużoprzepompowni.

5) Pan Antoni Beczała zapytał 
,co 

robi gmina w sprawie remontu ul. Krętej, która,łrjyj: się w pasie drogi DK-l. którą óbiecał dremontować Pan W. MŃka ze środkówGDDKiA.
Odp. P. Mrowiec - temat ten dolyczy_też. innych dróg w rejonie gminy - do tej pory udałosię wyremontować w taki sposób ul, Płaską. óbecnie" nu.'ąpiłu ńiuru ay*r.J:ii.ó-""iv
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zostały wstrzymalle. Gmina zabiega o przekazanie takich dróg miastu,
bo przeprowadzenie ich remontu będzie łatw-iejsze.

6) Pani Krystyna Dziemaszkiewicz zgłosiła problem złego oznakowania na DK-1 zj azdu
na Brożyska - tablica jest umieszczona za wcześnie i powoduje to, że ciężkie sarnochody
zjeżdżajązb5ł wcześnie i rozjeżdżaląnowo zrobione zjazdy.
Odp. M, Błachut będzie interw,encja w tej sprawie,

7) Pani Aleksandra Kolasa zapytała o procedurę reagowania w przypadku nie
wykaszania działek przez właścicieli. Poprała też wniosek Parra Wałkorvieckiego
o dołączenie do zarządu RO przedstawiciela z jej rejonu zamieszkania.
Odp. L. Czopek ponowił informację, którą przekazał na wcześniejsze zapytanie Pani
B. Jaromin.
Odp. M. Pawlik - zauważyła, że na zębraniu mieszkańców w roku ubiegłym nie było
mieszkańców z tego re.jotru, nie mięli więc wpływu na plan wydatków budżetowych.

8) Pani Eliza Niedziela ponownie zapytała o ul. Sikorek , dlaczego tylko regulacja
stanów prawnych?
Odp. M. Pawlik - bez regulacji stanu prawnego nic imego nie da się zrobić.

Ad. 12

Przewodnicząca Zarządu RO podziękowała gościom i mieszkańcom za przybycie
i zakończyła zebranie.

czak



Załącznik do protokołu Zebrania Ogólnego Mieszkńców Osiedla ,,Pofudnie" z dnia ż6 .09 ,ż016
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Porządek Zebranil Ogólnego Mieszkańców Osiedla,,Południe"
w dniu 26.09.ż016

1, Przywitanie mieszkańców i gości
2. Stwierdzenie prawomocności zebrania
3. Wybór protokolanta zebrania
4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla za okres 04.09.2015 - 26.09,2016
5. Głosowanie nad przyjęciem sprawozdania
6. Propozycja prac do wykonania na terenie Osiedla na rok 20i7 ze środków budźetu Osiedla
7 . Propozycja gac do wykonania na terenie Osiedla na rok 2017 ze środków budżetu Gminy
8. Wnioski mieszkańców dotyczące prac do wykonania na terenie Osiedla
9, Głosowanie propozycji prac do wykonania na terenie Osiedla na 2017 rok

ze środków budżetu Gminu i budźetu osiedla
10. Głosowanie Uchwał Ogólnego Zebrania Mieszkańców
1 1. Sprawy bieżące, dyskusja, zapltania do gości
12. zakończenie zebrania


